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védelmét biztosító körtöltés gyenge pontjainak feltárásában és
a védekezés megszervezésében.

– A Mezõgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság vezetésem
alatt munkaterv szerint végezte a ciklus alatt munkáját.

Úgy gondolom, hogy ezt a választókörzetet a ciklus alatt a je-
lenlegi lehetõségekhez mérten megfelelõen képviseltem. Ezt bizo-
nyítják a vázlatosan felsorolt és megvalósult beruházások, melyek
értéke meghaladja a 340 millió forintot. A tények makacs dolgok.
Ön eldöntheti, hogy a tényeknek hisz, vagy a „dübörgõ” ígérgetõ
hamis, álszent félrevezetõ propagandának.

Bízom benne, elégedett munkámmal, ezért Önt arra kérem, hogy
szavazatával támogatni szíveskedjen a helyhatósági választáson,
hogy tovább folytathassam a megkezdett munkát.

Az elkövetkezõ idõszakban hasonló ütemben szeretném folytat-
ni a térség fejlesztését. Így elsõsorban:
– út- és járdaépítések
– a Nemzeti Fejlesztési Terv keretén belül megpályáztuk a város

belterületén lévõ összes út burkolattal való kiépítését
– közvilágítás korszerûsítése
– Szentesi úti térség vízellátásának kiépítése
– Orosházi út mellett  kerékpárút építése
– Zártkerti területek vízrendezése (Maczólaposi területre a ter-

vezés befejezõdött)
– Zártkerti területeken közlekedési lehetõségek biztosítása
– játszóterek kialakítása: Székely M. téren és a Szentesi úti lakó-

parkban
– közbiztonság javítása

 Amennyiben elképzeléseimmel egyet ért és szavazatával támo-
gat, az elkövetkezõ években az 5-ös választókörzet fejlesztése ha-
sonló ütemben folytatódik.

Bizalmukat kérem, szavazzanak rám, hogy valamennyi célkitû-
zésünket Önökkel együtt megvalósíthassuk lakókörnyezetünk szé-
pülése, fejlõdése érdekében! Bizalmukat elõre is köszönöm!

Galambos Imre

Tisztelt Választópolgáraim!
Lázár Zsolt vagyok, az Ótemplomi Evan-

gélikus Egyházközség igazgató lelkésze, és
az Önök akaratából, 2002. októbere óta, a
6. számú választókerület önkormányzati
képviselõje. Most, a következõ választásra
készülõdve, számvetést készítettem. Ezt
osztom meg most Önökkel:
– Európai Uniós pályázati lehetõség ki-
használásával felújítottuk az Arborétum
melletti utat.
– Szintén támogatással két ütemben
megvalósítottuk a Szivornya-sori út szilárd
burkolattal történõ ellátását.

– Kezdeményeztem Mezõtúr városával való együttmûködés kereté-
ben a komp felújítását is.

– A Mangol-zugi biztonságos lakóövezet kialakítása érdekében meg-
oldottuk ennek a területnek a zárt rendszerû belvíz-elvezetését.

– Felújítottuk a régi Csatai iskolát, és abban a formában mûködtet-
jük, amelyben elõdeink is megtették, egy olyan iskola mûködik
benne, amely Szarvas város érdekeit is szolgálja.

– A Vajda Péter Gimnáziumot is felújítottuk, hogy méltóképpen szol-
gálja a benne folyó színvonalas tanítást és a tehetséges tanulók
kibontakozását.

– Nagy örömömre szolgált a Bölcsõde felújítása, amely egyben szol-
gálja a családok és a legapróbb gyerekek érdekeit. Az itt kialakí-
tásra került sószoba pedig teljesen egyedi, és új kezdeményezés a
kistérségben

– Elõsegítettem a szelektív hulladék gyûjtõk elhelyezését.
– A Benka Gyula Evangélikus Általános Iskolában egyházi és ön-

kormányzati összefogással tálalókonyhát alakítottunk ki.
– Nem feledkeztem meg az idõsekrõl, a mozgáskorlátozottakról, a

fogyatékkal élõkrõl sem, hiszen városunkban két támogató szol-
gáltatás indítását is támogattam. Az egyházi és a kistérségi is az itt
lakók érdekeit szolgálja.

– Támogattam a szociális alapellátások magas színvonalra történõ
fejlesztését. Így kialakult a megfelelõ klubhálózat, a jó szakembe-
rekkel rendelkezõ házi segítségnyújtás, és megoldódott az igény
szerinti teljes körû étkeztetés.

– Támogattam és segítettem a civil önszervezõdéseket és kezdemé-
nyezéséket, az élet minden területén, több szervezetnek tagja is vagyok.

– Megszerveztem és irányítom a Habitat for Humanity Szarvasi Szer-
vezetét, amely szarvasi családoknak biztosít lehetõséget ott-
honteremtésre és otthonfelújításra. Emellett idegenforgalmi
jelentõssége is van, hiszen évente közel háromszáz vendég
fordul meg az építkezéseken, akik a város jó hírét is elviszik a
világba.

– Kezdeményezésünkre bevezetésre került az adósságkezelési szol-
gálat, mely segít a közüzemi díjak megemelkedése miatt nehéz
helyzetbe került családok anyagi gondjainak átmeneti megoldásá-
ban. Magyarországon elsõk között voltunk ebben is.

– Bursa Hungarica ösztöndíjprogramhoz is elsõként csatlakoztunk.
Ezzel segítjük a felsõfokú képzésben résztvevõ szerényebb anyagi
lehetõsséggel bíró hallgatókat.

– A csökkenõ gyereklétszám ellenére is kiálltam a Zöldpázsiti Óvo-
da mûködtetése mellett, sõt fejlesztését kezdeményeztem.

– A Benka Gyula Evangélikus Általános Iskola és Óvoda fejleszté-
sével az ide járó szarvasi gyermekek színvonalasabb oktatását és
ellátását igyekeztem segíteni.

– Az Európai Unió Ételbankjából több millió forint értékben sike-
rült élelmiszer segélyt szereznünk, és a szarvasiaknak eljuttatnunk.

– Mint a Népjóléti Bizottság elnöke is támogattam a szociális bérla-
kás-építési programot.

– Szorgalmaztam az orvosi ügyelet fejlesztését és a védõnõi szolgá-
lat méltóbb elhelyezését.

– A város polgárainak és vállalkozóinak összefogásával és pályázati
pénzek megszerzésével felújítottuk a városképi jelentõségû épüle-
teket az Ó-templom környékén, ezzel is visszaállítva a Vajda Péter
utca elejének régi történelmi utcaképét.

– Körzetünkben sok gondot okozott a közvilágítás mûködõképessé-
gének fenntartása, ezért elértük, hogy az elavult égõket korszerû-
ekre cseréljük. Természetesen itt is tervezünk még további bõví-
téséket az idõközben felmerült lakossági igényeknek megfelelõen.

– Kezdeményezésemre többször is pályázatot nyújtottunk be a
szennyvíz csatorna hálózat még hiányzó szakaszainak megépíté-
sére, de sajnos ezt eddig nem támogatták – természetesen ezt a
kezdeményezést a jövõben sem adjuk fel.

– Kezdeményeztem a burkolatlan utak szilárd útburkolattal történõ
ellátását – ennek érdekében elõször megfelelõ tervek elkészítése
szükséges.

– Az elkövetkezõ években szeretném elérni, hogy több utca (pl. Fá-
cán, Újtelep, Móricz, Köztársaság és Brigád) is szilárd burkolatot
kapjon, valamint azt, hogy a körzetben található, már régebben
készült utak rekonstrukciója, szélesítése megtörténjen.

– Pályázati segítséggel meg kívánom valósítani a Zöldpázsit téri
valamint a „Kacsató” környezetének rendezés, játszóterek kialakí-
tását,

– A közbiztonság javítása érdekében a térfigyelõ rendszert.
Mint képviselõ sokat tettem, dolgoztam a városért, Önökért az el-

múlt években. Bízom benne, hogy szolgálatommal Önnek is tudtam
segíteni.  Kérem, hogy szavazatukkal támogassanak 2006. október 1-
én a választásokon, hogy a jövõben is képviselhessem Önöket, fenn-
tartva a fejlõdés lehetõségét.

Bizalmukat elõre is köszönöm!                                   Lázár Zsolt

Tisztelt Választóm!
Kiszely Mihály a VII. számú választóke-

rület megválasztott önkormányzati képvi-
selõje, Szarvas város alpolgármestere, és
egyben az önkormányzati választás képvi-
selõ jelöltje vagyok.

A képviselõi munkáról általában.
Úgy gondolom, hogy az önkormányzati

képviselõnek a város egészében kell gon-
dolkodni, dönteni, cselekedni.

A feladat a rendelkezésre álló pénzügyi
források felismerése, megszerzése, annak
felhasználása a város érdekébe. A fejleszté-
si és mûködési költségek megosztása, an-

nak felhasználása során, mindig a város érdekében döntöttem.
Törekedtem a lehetõségek maximális kihasználására.
 Az elmúlt négy évben e gondolatok mentén dolgoztam.
Néhány konkrétum a személyes munkáról.

– Cselekvõen vettem részt a város közvilágításának korszerûsítésé-
ben, a város közvilágítása energiatakarékos lett, nem került egy
forintba sem, és világosabb lett Ez a beruházás több mint 60millió
Ft, és már 2005 évben költségmegtakarítás jelentkezett.


